
VSE VEČ MLADIH
V VOJAŠKE POKLICE

V vojašnici Borisa Kidriča v Šentvidu je
bil razgovor mladih kandidatov za vojaške po-
kfice. Odziv mladih je bil zelo dober. Ceravno
ne moremo pričakovati, da se bodo vsi ti kan-
didati, ki so bili na razgovoru, resnično vpi-
sali v srednje vojaške šole, pa že zanimanje
kaže, da Slovenci le nismo brezbrižni do vo-
jaških poklicev. Kandidatov za vojaške šole
ju vse več, kar je tudi razumljivo, saj nudi
šolanje in kasneje poklic veliko možnosti. ,

Razgovor z mladimi je pripravila komisija
OK SZDL za usmerjanje mladih v vojaške po-
klice, pri razgovoru pa so sodelovali stare-
šine vojašnice Boris Kidrič, dijaki vojaške
gimnazije Franc Rozman-Stane in drugi pred-
stavniki družbenopolitičnega življenja občine
iu mesta. Mladi so imeli to pot tudi priložnost,
da so vojaški poklic in življenje v vojašnici
pobliže spoznali. Komisija za usmerjanje mla-
dih v vojaške poklice načrtuje še več takšnih
razgovorov. Razgovor je zelo uspešno vodil in
povezoval novinar Radia Glas Ljubljane Jole
logar. (Foto: F. Rozman)


